

Referat

fra Lokalforum/Beboerforeningens møde den 16. august 2016 kl. 19 i forsamlingshuset.

1. Planlægning af Naturens Dag den 11. september 2016.
De frivillige hjælpere og repræsentant fra Børnehuset deltager i dette punkt.
På nuværende tidspunkt har foreningerne ikke reageret på henvendelsen.

Forslaget til program blev gennemgået.

Skattejagten erstattes med mindre aktiviteter, som Forældrerådet ved Børnehuset står for.

Det skal præciseres, at man ikke behøver at deltage i hele dagsprogrammet, men kan komme til det man har lyst til.

Der udarbejdes en arbejdsplan for "hvem, som går hvad" Denne sendes til alle frivillige og bestyrelsen

Program skal omdeles i uge 35.

Lørdag den 10. sept. kl. 10 møder alle som har mulighed for det på shelterpladsen for at forberede dagen – opstilling af telte, borde/stole, bålplads m.v.

Tak for de frivilliges tilsagn om deltagelse og Forsamlingshuset og Menighedsrådets støtte.

2. Forslag til trafiksikkerhedsplan i høring frem til den 26. august 2016.
Det ser ikke ud til at Hagesteds trafikforhold er nævnt i planen.
Har vi noget at bemærke vedr. vores lokalområde?
- ./ Se vedhæftede.

Ingen konkrete ønsker, så Lokalforum/Beboerforeningen foretager sig ikke yderligere.

3. Udarbejdelse af hvidbog for lokalområdet.
- 4.

Byrådet behandler netop nu ideen om, at der skal udarbejdes hvidbog for alle lokalområder. Vi afventer at høre nærmere fra kommunen om udfaldet af dette møde.

5. Aktindsigt vedr. etablering af spildevandsanlæg på Tuse Næs (eller andet sted i området)
Kommunen har fremsendt 790 sider, som Per forsøger at få et overblik over. Sagen genoptages, når der nyt.

6. Kommunens budgetbesparelser – får de betydning for lokalområdet?
- 7.

Lokalrådets økonomiske situation blev drøftet, og man indkalder foreningerne (Forsamlingshuset, Hallen, HG29 og HIF) til et fælles møde torsdag den 6. oktober kl. 19 i Forsamlingshuset. Foreningerne opfordres til at møde op med formand og kasserer.

8. Kommunen indbyder lokalråd og erhverv til møde om fremtidig håndtering af affald.
Mødet er tirsdag den 23. august kl. 18 – 21 på Forsyningen Tøstrup Møllevej 5, Holbæk.
Hvem vil deltage?

Egon Jensen og Kurt Petersen er tilmeldt.

9. Eventuelt

Der er mulighed for at søge tilskud fra Energistyrelsens Bredbåndspulje.

Sagen er videresendt til Anders Eckberg, som tidligere har udtrykt problemer med dækningen bl.a. i Gurede. Anders har ikke reageret på henvendelsen, så Lokalforum/Beboerforeningen foretager sig ikke mere i sagen.

Lokalforum/Beboerforeningen bevilger penge til indkøb af telt/pavilloner til max. 4.000–5.000kr. Søren og Jens-Knud undersøger markedet.

Referent: Jonna Nielsen